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Datum: 28 september 2022 
Aanwezig: OMR: Bas van Liere (voorzitter), Saskia van der Heide, (notulist) Misha van 

Hamersveld; PMR: Jessica Warmenhoven, Miranda van de Luijtgaarden,  
Afwezig:  Noortje Willems (dir. OBS Vleuterweide); Sharon Reneman (PMR) 
 
 
Update nieuwbouw en inrichting 
Noortje is niet aanwezig en kan in de vergadering niet een update geven.  
 
@Noortje, zou jij deze update via de mail kunnen sturen? We zijn benieuwd naar de status. 
In onze vorige vergadering hebben we gesproken over de betrokkenheid van de kinderen bij 
de nieuwbouw. Wat wordt hieraan gedaan? We horen dat er voor de herfstvakantie de 
viering van het hoogste punt plaats gaat vinden met de medewerkers van de school, maar 
hoe worden de kinderen hierin betrokken? Voor ons is het niet zichtbaar genoeg hoe de 
kinderen betrokken zijn bij de nieuwbouw. 
 
Pestprotocol 
De datum op de eerste pagina is 2021. Graag aanpassen naar 2022. 
 
Inhoudelijk hebben we geen vragen over dit document. Wel zijn we benieuwd hoe vaak dit 
protocol al eens is ingezet. Is het effectief gebleken? Is het protocol bekend onder de 
leerkrachten. Hiermee bedoelen we niet dat dit eens in de zoveel tijd onder de aandacht 
gebracht wordt, maar ook maakt de leerkracht op het juiste moment de koppeling naar het 
protocol en gaat hij/zij deze toepassen? Uit een rondje bij de OMR komt naar voren dat er 
wel eens situaties zijn geweest die anders opgelost zijn. Het pestprotocol is toen niet 
toegepast. Miranda geeft aan dat er een incidenten administratie is waar incidenten in 
gemeld worden.  
 
Corona protocol 
We hebben de opzet bekeken. Als het plan af is bespreken we dit onderwerp verder. Voor 
nu geen vragen. 
 
Evaluatie inloop halen en brengen 
Zoals het halen en brengen nu gaat bevalt goed. Voor de groepen waar de ouders niet mee 
naar binnen gaan is niet bekend wanneer de inloopochtenden zijn. Wanneer komt het 
overzicht van de inloopochtenden per groep voor dit schooljaar? 
 
In het verleden kon je een stukje van de les zien of je had de tijd om de lesmaterialen van je 
kind in te zien. Hier is nu minder tijd voor in de tien minuten van de inloopochtend. Het is 
voor de OMR niet goed in te schatten of dit gemist wordt of niet. 
 
Is het een idee om een keer een ouderenquête te houden om uit te vinden wat er leeft 
onder de ouders?  
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Uitdaging arbeidskrapte 
Af en toe lukt het wel om een invalkracht te vinden. 
Klassen worden verdeeld als er een leerkracht uitvalt. Als er 2 leerkrachten uitvallen wordt 
er 1 groep naar huis gestuurd. Noortje houdt dit goed in de gaten om het voor alle groepen 
zo goed en eerlijk mogelijk te verdelen. 
 
Suggestie: Het protocol delen met ouders, zodat er meer begrip en inzicht komt in de keuze 
die gemaakt worden bij uitval. Wellicht op de site vermelden? 
 
Sophie is per oktober weg. Is het gelukt om in alle klassen waar zij les gaf een vervanger te 
vinden? 
 
Hoe zit het met de extra Fte die vorig jaar is ingecalculeerd en goedgekeurd? 
 
Evaluatie informatieavond 
Avond is positief ontvangen. Het gezamenlijke gedeelte als de sessies in de groepen. Wel 
hebben we van ouders teruggekregen dat het kiezen voor 1 kind niet fijn is. Graag een 
volgende keer meerdere shifts. Er zijn in de vergadering meerder suggesties gedaan hoe dit 
opgelost kan worden. Een mooie puzzel voor de volgende keer. Als het plan tijdig gedeeld 
wordt binnen de MR zijn we zeker bereid om hierover mee te denken. 
 
Rondvraag 
- Bas ontvangt nog steeds niet de mail die aan de MR gericht wordt. Frauke, die al enige tijd 
de MR heeft verlaten krijgt daarentegen nog wel de e-mail sdie aan de MR gericht zijn. Dit is 
al een lang slepende situatie. Hoe kan deze nu echt opgelost worden? Noortje kan jij hier 
nogmaals achteraangaan? 
- Schoolgids. Deze is gemaild en via de e-mail is hier feedback op gekomen. We hebben nog 
geen definitieve versie gezien die afgetikt kan worden. Is de schoolgids klaar? Is er nog iets 
van ons nodig? 
- Jaarverslag gaat Bas maken. Hij zal deze rondsturen. Graag je feedback hierop geven via de 
mail. De bedoeling is deze digitaal af te stemmen zodat dit punt afgerond is voor de 
volgende vergadering. 
- Misha heeft een Facebookpagina voor school gemaakt. Noortje en Sharon zijn hier ook 
eigenaar van. Er zijn al 3000 views en 11 volgers. 
@Noortje, je zou hulp krijgen bij het beheer van de website en social media. Wat is daar de 
status van? 
- Misha haar zittingstermijn houdt 2022 op. Zij weet nog niet of ze zich wederom 
beschikbaar stelt. Op de informatieavond is gedeeld dat er een plek vrij komt binnen de MR. 
Hier is tot op heden geen reactie gekomen. Misha gaat een uitnodigend stukje schrijven voor 
social schools. Dit bericht willen we na de herfstvakantie delen. Dan hopen we op de 
volgende vergadering van 14 november het vervolg te bespreken. Het zou heel mooi zijn als 
we een ouder vinden uit de onderbouw. Dan is de verdeling binnen de OMR evenrediger. 
- agendapunt volgende vergadering: terugkoppeling webinar inzake de ouderbijdrage. 
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Vergaderdata: 
 
14 november 2022 online  19:00 
26 januari 2023  fysiek  19:30 
14 maart 2023 online 19:00 
24 mei 2023  fysiek 19:30 
20 juni 2023  online 19:00 
 
Nieuwe werkafspraak: Als iemand een andere datum of tijdstip wil vergaderen dan geef je 
dit bij Bas aan. Hij zal dan een datumprikker sturen.  


